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Από το υπ’ αριθ. 16/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 424/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
΄Εγκριση ανάληψης υπό την αιγίδα του 
Δήμου  των εκδηλώσεων «Καλλιθιώτικα 
2005» που διοργανώνει ο Μ.Α.Σ. «Η 
ΚΑΛΛΙΘΕΑ», κάλυψης μέρους των δαπανών 
και ψήφιση πίστωσης.. 

 
       Σήμερα 11 Ιουλίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 7-7-2005 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 
108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία 
αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  27 μέλη. 
Παρόντες                                               Aπόντες                           Παρόντες Δημαρχ. Πάρεδροι                                                                              

1. Χ. Γεωργιάδης Α. Γκαμπέσης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Β. Γιαννουλάκης Ν. Κεχαγιόγλου Π. Ποταμόπουλος 
3. Σ.  Παναγιωτίδης Χ. Ντόβας  
4. Ι. Καλαϊτζίδης Η. Σοφιανίδης  
5. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί Πάρεδροι 
6. Ε. Γουναράς   Π. Πιτούλιας 
7. Ι. Ακριβόπουλος   Γ. Μανακούλης 
8. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    
9. Θ.  Σιδηρόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 400/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Α. 

Δελαβερίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ.403/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Α. Δελαβερίδης και  
αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Γ. Μιχαηλίδης, Κ. Πουλασουχίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 404/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Γ. 

10. Γ. Τροχόπουλος 
11. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
12. Μ. Σακαλής 
13. Χ. Φουρνιάδης Μιχαηλίδης, Κ. Πουλασουχίδης και αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 

4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αρ. 405/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Κ. Χιονίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αρ. 407/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, 
Μ. Δημούλα, Α. Παπαστεργίου. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αρ. 408/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Μ. 
Δημούλα και αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Κ. Πουλασουχίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 409/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 411/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Α.  
Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 412/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Χ. Γεωργιάδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 413/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος. 

14. Σ. Κρομμύδας 
15. Β. Ρήσσου 
16. Κ. Χιονίδης 
17. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
18. Ι. Κουρουζίδης 
19. Μ. Γαβρίδης 
20. Δ. Δάσκαλος 
21. Α. Δελαβερίδης 11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ.415/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Μηλιόπουλος, Κ. 

Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας, Γ. Ορφανίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 416/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 418/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Σ. Μηλιόπουλος, Γ. 
Ορφανίδης και αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 424/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, 
Κ. Πουλασουχίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 425/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 426/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 432/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 435/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Σ. 
Μηλιόπουλος, Κ. Πουλασουχίδης. 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 436/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Σ. Μηλιόπουλος. 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 437/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Τσιάρας. 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 439/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
22) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 440/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ.  Α. Δελαβερίδης, Κ. 
Μηλιόπουλος. 
23) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 456/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Σ. 
Μηλιόπουλος και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Ουσουλτζόγλου, Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 
24) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 460/2005 απόφ. προσήλθε η κ. Χ. Ουσουλτζόγλου. 
25) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 462/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, 
Α. Τσιάρας και αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
26) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 463/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. Μιχαηλίδης, Α. 
Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης. 
27) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 466/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης. 
28) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρ. 492/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Σ. 
Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης. 

22. Γ. Μιχαηλίδης 
23. Σ. Μηλιόπουλος 
24. Α. Παπαστεργίου 
25. Κ. Πουλασουχίδης 
26. Α. Τσιάρας 
27. Γ. Ορφανίδης 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 20ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 4-7-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 
           Με το υπ αριθ. 47/1-7-05 έγγραφό του ο Μορφωτικός – Αθλητικός Σύλλογος 
΄΄Η Καλλιθέα΄΄ μας ενημερώνει ότι  προτίθεται να διοργανώσει και φέτος τα 
΄΄Καλλιθιώτικα΄΄,  πολιτιστικές και αθλητικές εκδηλώσεις με συμμετοχή χορευτικών 
συγκροτημάτων και χορωδιών στο συνοικισμό Καλλιθέας στις 25, 26 και 27 Ιουλίου 
2005 και ζητά : 
α) την οικονομική στήριξη των παραπάνω εκδηλώσεων με το ποσό των € 2.000,00 
και  
β) να τεθούν οι παραπάνω εκδηλώσεις υπό την αιγίδα του Δήμου 

Με τις διατάξεις της παρ. 3 του άρθρου 262 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) που 
αναφέρει ότι ΄΄Με απόφαση του Δημοτικού ή Κοινοτικού συμβουλίου είναι δυνατή η 
παροχή χρηματικών επιχορηγήσεων σε αθλητικούς και πολιτιστικούς συλλόγους, που 
έχουν την έδρα τους στο Δήμο ή την Κοινότητα. Η απόφαση λαμβάνεται εφ’ όσον η 
οικονομική κατάσταση του Δήμου ή της Κοινότητας το επιτρέπει και έχει εγγραφή 
πίστωση  στον προϋπολογισμό για το σκοπό αυτό, που σε καμία περίπτωση δεν μπορεί 
να υπερβαίνει το ένα εκατοστό (1/100) των τακτικών εσόδων του΄΄. 
            Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος  έτους και στον K.A. 00/6735  
΄΄Επιχορηγήσεις σε πολιτιστικούς Συλλόγους και Σωματεία΄΄ υπάρχει γραμμένη 
σχετική πίστωση ύψους  € 60.000,00, με σημερινό υπόλοιπο € 10.000,00.        

Ύστερα  από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για την έγκριση ή μη της οικονομικής στήριξης των εκδηλώσεων 
΄΄Καλλιθιώτικα΄΄ που διοργανώνει ο Μορφωτικός – Αθλητικός Σύλλογος ΄΄Η 
Καλλιθέα΄΄ στις 25, 26 και 27 Ιουλίου 2005 θέτοντας τις  παραπάνω εκδηλώσεις υπό 
την αιγίδα του Δήμου και ψηφίζοντας και τις σχετικές πιστώσεις σε βάρος του 
ανωτέρω  Κ.Α. του προϋπολογισμού του Δήμου τρέχοντος έτους.  
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 6-7-2005 
εισήγηση της Επιτροπής Διεθνών & Δημοσίων Σχέσεων του Δ.Σ. με την οποία αυτή 
εισηγείται ομόφωνα την έγκριση της οικονομικής στήριξης των εκδηλώσεων 
«Καλλιθιώτικα» που διοργανώνει ο Μ.Α.Σ. «Η Καλλιθέα» στις 25-27 Ιουλίου 2005 
με το ποσό των € 1.000,00, θέτοντας τις παραπάνω εκδηλώσεις υπό την αιγίδα του 
Δήμου και ψηφίζοντας τις σχετικές πιστώσεις.  
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Δημούλα: Στις 25, 26 και 27 Ιουλίου θα γίνουν τα Καλλιθιώτικα. Ζήτησαν 
συνδιοργάνωση και οικονομική ενίσχυση, η Επιτροπή αποφάσισε τη συνδιοργάνωση 
και εγκρίναμε το ποσό των 1.000,00 ευρώ. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Μιχαηλίδης: Από τον κωδικό που θα δοθούν τα χρήματα, τι υπόλοιπο 

υπάρχει; 
Δημούλα: Δεν είμαι έτοιμη ν΄ απαντήσω. 
Δήμαρχος: Άσχετα από το τι γράφει η εισήγηση, η πίστωση αυτή δεν αφορά 

τις οικονομικές ενισχύσεις των Συλλόγων αλλά θα ψηφισθεί σε βάρος του κονδυλίου  
των Δημοσίων Σχέσεων. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Μιχαηλίδης: Μάλλον κε Δήμαρχε δεν ξέρετε τι υπογράφετε γιατί η εισήγηση 

δεν είναι της Επιτροπής αλλά δική σας, εσείς υπογράφετε το έγγραφο και λέτε ότι 
αυτά τα χρήματα θα δοθούν από τον κωδικό για επιχορηγήσεις σε πολιτιστικούς 
συλλόγους και σωματεία και με υπόλοιπο 10.000,00 ευρώ. Προφανώς τώρα 
ανασκευάζετε τις απόψεις σας και λέτε ότι θα δοθούν από άλλον κωδικό. Οσον 
αφορά το θέμα, ο Σύλλογος ζητάει 2.000,00 ευρώ κι αν θυμάμαι καλά πέρυσι δεν 
πήρε χρήματα για την  ίδια εκδήλωση. Είναι ένας σύλλογος με πλούσια 
δραστηριότητα, κάθε χρόνο το βιογραφικό τους εμπλουτίζεται με δράσεις, τραβάει με 
τη συγκεκριμένη εκδήλωση τα βλέμματα όλων των πολιτών, είναι η κεντρική 
εκδήλωση του Πολιτιστικού Συλλόγου γι’ αυτό νομίζω πως όπως απλόχερα 
μοιράζουμε παντού τα χρήματα θα ήταν άδικο να μη δοθεί το  ποσό των 2.000,00 
ευρώ. 



Δήμαρχος: Ο Σύλλογος της Καλλιθέας ζητάει οικονομική ενίσχυση. Όταν ο 
Δήμαρχος υπογράφει το εισηγητικό σημείωμα πάει για οικονομική ενίσχυση και ο 
Πρόεδρος μοιράζει τα θέματα ανάλογα. ΄Η στην Επιτροπή Πολιτιστικών και 
Αθλητισμού που μοιράζει τα χρήματα ή στην Επιτροπή Δημοσίων Σχέσεων. Από τη 
στιγμή που πήγε στην Επιτροπή Δημοσίων Σχέσεων όφειλε η επιτροπή να το βάλει 
στον κωδικό των Δημοσίων Σχέσεων και όχι στις οικονομικές ενισχύσεις των 
Συλλόγων. Δηλαδή κε Μιχαηλίδη, η Καλλιθέα, ο Προμηθέας, το Πανόραμα, όλοι οι 
σύλλογοι πέρα από την τακτική οικονομική ενίσχυση οφείλει ο Δήμος να τους 
επιχορηγεί για κάθε εκδήλωση; Αν δεν κάνω λάθος τους δώσαμε 2.500,00 ευρώ από 
τον κωδικό αριθμό των Πολιτιστικών Συλλόγων ως τακτική οικονομική ενίσχυση, 
1.000,00 ευρώ τους δώσαμε για τις εκδηλώσεις που έκαναν για τον Φάνη 
Τριανταφυλλίδη και τώρα έχουν τις εκδηλώσεις της Αγ. Παρασκευής. Κάθε φορά 
που θα κάνουν εκδήλωση πρέπει ο Δήμος να επιχορηγεί τους Συλλόγους; Τότε γιατί 
να παίρνουν τακτικές οικονομικές ενισχύσεις; Και βέβαια είναι από τους πρώτους 
συλλόγους η Καλλιθέα αλλά όχι για κάθε εκδήλωση να την επιχορηγούμε. Σωστά 
πήγε το θέμα από τον Πρόεδρο στην Επιτροπή Δημοσίων Σχέσεων για 
συνδιοργάνωση και σωστά αποφάσισε για 1.000 ευρώ γιατί τόσα αντέχει αυτός ο 
κωδικός. 

Δελαβερίδης: Δεν κατάλαβα την τοποθέτηση του κ. Δημάρχου. Είπε ότι 
καλώς θα δώσουμε τα χρήματα στην Καλλιθέα ή δεν πρέπει να τα δώσουμε καθόλου; 

Πρόεδρος: Είπε ότι συμφωνεί με την πρόταση της Επιτροπής. 
Δελαβερίδης: Λέτε αν είμαστε υποχρεωμένοι να δίνουμε. Και βέβαια δεν 

είμαστε υποχρεωμένοι να δίνουμε αλλά το κάνουμε. Προτείνω να δώσουμε 2.000,00 
ευρώ. 

Γεωργιάδης: Σύλλογοι που προσφέρουν στη νεολαία και όχι μόνο, δίνοντας 
διεξόδους για πραγματική δημιουργία πρέπει να ενισχύονται όπως τους αξίζει. 

Ορφανίδης: Εγώ θα θέσω ένα ερώτημα στο Δημ. Συμβούλιο. Αξίζει  ή όχι 
αυτή η εκδήλωση κάτι παραπάνω από 2.000,00 ευρώ κι εάν εσείς με τόσα χρήματα 
μπορείτε να κάνετε μία τόσο πετυχημένη εκδήλωση; Στο κάτω κάτω η εκδήλωση 
αυτή της Αγ. Παρασκευής είναι μία καθιερωμένη πλέον ετήσια εκδήλωση που όλοι 
πάμε. Μακάρι να είχαμε τέτοιους συλλόγους κε Δήμαρχε και να δίναμε εκατό φορές 
κι όχι μόνο δύο αλλά δεν υπάρχουν δυστυχώς σήμερα και γι’ αυτούς που υπάρχουν οι 
δύο – τρεις λέμε ότι δεν μπορούμε να τους βοηθάμε κάτι που δείχνει ότι η κατάσταση 
δεν είναι τελικά τόσο ευχάριστη όσο θέλουν πολλοί να την παρουσιάσουν. 
Προηγουμένως ο κ. Δήμαρχος, μ΄ ελαφρά καρδία έδωσε άλλα 500,00 ευρώ στους 
Προσκόπους και τώρα συζητάμε για έναν σύλλογο και για μία εκδήλωση που κατ΄ 
εμέ είναι ένα λαϊκό πανηγύρι της γειτονιάς που εξέλειψε από τις συνήθειές μας και 
καλό είναι να το κρατήσουμε, εμείς βοηθώντας οικονομικά και όλοι μαζί 
συμμετέχοντας. Υποστηρίζω τη θέση του Συλλόγου γιατί πιστεύω πραγματικά ότι 
όντως οι εκδηλώσεις της αξίζουν κάτι παραπάνω από 2.000,00 ευρώ. 

Δήμαρχος: Δεν είπα κε Ορφανίδη με ελαφρά τη καρδία να πάρουν 1.500,00 
ευρώ οι Πρόσκοποι γιατί ήταν από την τακτική ενίσχυση που δίνουμε στους 
Συλλόγους. Και βέβαια είναι γνωστή η προσφορά του Συλλόγου της Καλλιθέας αλλά 
επίσης είναι γνωστή και η αντιπροσφορά του Δήμου η οποία αφορά δωρεάν ενοίκιο 
στον Σύλλογο, τακτική ενίσχυση καθώς και ενίσχυση για κάθε εκδήλωση. Δεν 
μπορούμε όμως να δίνουμε ό,τι μας ζητάνε. Αν δίναμε αυτά που ήθελαν τότε έπρεπε 
εδώ να μοιράζουμε τα χρήματα του προϋπολογισμού του Δήμου. Ανάλογα με τις 
δυνατότητες που έχουμε ως Δήμος μοιράζουμε τα χρήματα. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Μιχαηλίδης: Είπατε κε Δήμαρχε ότι δεν είναι υποχρεωτικό ο Δήμος να δίνει 

και τις έκτακτες επιχορηγήσεις. Αυτό τον χορό εσείς τον σύρατε, εσείς ξεκινήσατε να 
δίνετε τις έκτακτες επιχορηγήσεις στους Συλλόγους και σας θυμίζω ότι για κάποιον 
άλλον σύλλογο, επίσης με πλούσια πολιτιστική δραστηριότητα, για τον Σύλλογο του 
Προμηθέα, πριν δύο χρόνια δώσατε τακτική επιχορήγηση, μία έκτακτη επιχορήγηση 
κι όταν τελείωσαν τα χρήματα στον κωδικό αριθμό τότε κάνατε και τροποποίηση 
προϋπολογισμού και δώσατε κι άλλα χρήματα. Αρα είναι στο χέρι μας να 
μπορέσουμε να ζυγίσουμε αν αυτή η εκδήλωση είναι ουσιαστική ή όχι, μας κάνει 



γνωστούς γιατί ξέρετε πολύ καλά ότι έρχονται συγκροτήματα απ΄ όλη την Ελλάδα 
και το εξωτερικό, μένουν για δύο ημέρες στην πόλη της Βέροιας, την μαθαίνουν κι  
έχουν να πουν κάποιες εντυπώσεις γι’ αυτήν. Αυτό που είπατε για το ενοίκιο του 
συλλόγου, σας θυμίζω ότι συστεγάζεται με το Συνοικιακό Συμβούλιο για το οποίο 
πληρώνετε το ενοίκιο κε Δήμαρχε. Μακάρι να έχει ο Δήμος χρήματα για να στεγάσει 
ή να βοηθάει κι άλλους συλλόγους. Εγώ εμμένω στην πρότασή μου για 2.000,00 
ευρώ. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Γ. Μιχαηλίδη για 
2.000,00 ευρώ; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 9 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. 
Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της επιτροπής Διεθνών & 
Δημοσίων Σχέσεων; 

Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. 
Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. 
Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Σ. Κρομμύδας, Β. 
Ρήσσου, Κ. Χιονίδης.  
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 4-7-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Το αριθ. Πρωτ. 47/1-7-2005 έγγραφο του Μ.Α.Σ. «Η Καλλιθέα». 
3.- Ότι στον προϋπ/σμό του Δήμου έτους 2005 και στον Κ.Α. 00/6434 «Λοιπές 
δαπάνες δημοσίων σχέσεων» υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση. 
4.- Την από 6-7-2005 εισήγηση της επιτροπής Διεθνών και Δημοσίων Σχέσεων του 
Δ.Σ. 
5.- Τις προτάσεις και απόψεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων, όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν κατά τη συζήτηση του θέματος.  
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 και 218 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Α) Εγκρίνει την ανάληψη υπό την αιγίδα του Δήμου των ετήσιων 
εκδηλώσεων «ΚΑΛΛΙΘΙΩΤΙΚΑ 2005», που διοργανώνει ο Μορφωτικός Αθλητικός 
Σύλλογος (Μ.Α.Σ.) «Η Καλλιθέα» στη Βέροια στις 25-27 Ιουλίου 2005.  
 Β) Καθορίζει το ποσό συμμετοχής του Δήμου, για την κάλυψη μέρους των 
εξόδων των παραπάνω εκδηλώσεων, σε  € 1.000,00.  
 Γ) Ψηφίζει ποσό € 1.000,00 € σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α. 00/6434 
«Λοιπές δαπάνες δημοσίων σχέσεων» του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2005 
για να διατεθούν για την κάλυψη μέρους των δαπανών που θ’ απαιτηθούν για τον 
παραπάνω σκοπό. 
 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  424 / 2005 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Β. Γιαννουλάκης Ι. Κουρουζίδης 

 Σ.  Παναγιωτίδης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Ι. Καλαϊτζίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Γουναράς Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Τροχόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Α. Τσιάρας 
 Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Χ. Φουρνιάδης   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  19-7-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 
 


